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متن پرسش

سلام علکیم استاد بزرگوار ببخشید که برخی مطالب به ظاهر گذشته را سوال می کنم اما هنوز این

شبهات از ذهن دوستان انقلابی هم پاک نشده است و نوع موضوع گیری افراد مورد تحیر است. در

رابطه با سوال 6062 که دفاع از بصیرت آیت االله مصباح کرده اید که جریان مشائی را شناخته است.

سوال این است که آیا جریان مشایی چه انحرافی باشد و چه نباشد یک مساله اصلی بود یا یک مساله

فرعی؟ قطعا مساله فرعی بود که خود حضرت آقا در چند مورد خصوصا در دیدار دانشجویان به

صراحت گفتند که این مساله فرعی است. با این حساب اگر این مساله فرعی است چرا اینگونه آیت

االله مصباح انتقاد کردند و شما آنرا فاجعه عظیمی می خوانید که هنوز نمی توان در مورد آن صحبت

کرد. یعنی هرچند حرف شما و آیت االله مصباح را می فهمم اما نمی دانم که چرا رهبری این مساله را

فرعی دانستند و خطر آن را اینقدر که شما و آیت االله مصباح می گود تلقی نکرده و هیچ جا هم از

چنین خطری حرفی نزدند. آخر نمی شود بزرگترین مساله انحرافی از صدر اسلام تا کنون پیش بیاید و

رهبری هیچ حرفی از آن نزنند. ما که واقعا گیجیم. التماس دعا

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلامعلیکم: فکر میکنم از آن جهت موضوع آقای مشائی فرعی بود که نباید به بهانهی

آقای مشائی مسؤلان سایر قوا و نیروهای انقلاب، دولت را زمینگیر میکردند. ولی این غیر از آن است

که آیتاالله مصباح موضوع را نقد فرهنگی کردند و جهتگیری فکری، فرهنگی دولت را نقد نمودند.
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